
PROTOKÓŁ 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa  

z dnia 20 maja 2014 r. 

 

1. Obrady otworzył Przewodniczący Rady, w których uczestniczyli wszyscy członkowie 

Komisji – lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

2. Do zaproponowanego porządku obrad uwagi wnieśli: 

-  Sekretarz Gminy wnioskował o rozszerzenie porządku w pkt-e  1 – „Zaopiniowanie 

projektów uchwał w sprawie:” o kolejne podpunkty: 

1 – 16/ - przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Gajków, gmina Czernica; 

1 - 17/ - uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu położonego w obrębie Dobrzykowice; 

1 – 18/ - uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

w północnej części wsi Chrząstawa Wielka; 

1 – 19/ - określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z 

mieszkaocami Gminy Czernica. 

Wniosek został przegłosowany jednogłośnie. 

- Kierownik GOPS w Czernicy p. Krystyna Zaraś zawnioskowała o wykreślenie z 

porządku obrad ppkt-u 7 w pkt. 1. 

Wniosek został przegłosowany jednogłośnie. 

- Skarbnik Gminy wysunęła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o kolejny 

podpunkt w punkcie 1: 

1 – 20/ - emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu. 

Wniosek został przegłosowany jednogłośnie. 

Innych uwag do porządku obrad nie wniesiono. Zmieniony porządek obrad został 

przyjęty 14 głosami i stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

3. Komisje zaopiniowały projekty uchwał w sprawie: 

1/ zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Czernica za 2013 rok 

Ze sprawozdaniem finansowym Gminy Czernica za rok 2013 zapoznali się wszyscy radni i 

zaopiniowali pozytywnie, bez uwag. 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy zaopiniowała wykonanie budżetu pozytywnie i podjęła 

uchwałę o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2013. 

Opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Czernica sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy Czernica za 2013 rok jest pozytywna, bez uwag. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. W 

głosowaniu udział wzięło 14 radnych; został on zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i 

stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

2/ absolutorium dla Wójta Gminy Czernica 



Wszyscy radni zapoznali się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Czernica za 

2013 rok, sprawozdaniem finansowym,  oraz informacją o stanie mienia  Gminy, opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o przedłożonym przez Wójta Gminy 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2013 rok. 

Do powyższego uwag nie wniesiono. 

3/ zmiany budżetu Gminy Czernica na 2014 rok 

Projekt zmiany budżetu Gminy Czernica na 2014 rok przedstawiła i omówiła p. Skarbnik- 

zostały one przegłosowane przez Komisje, jak w zał. nr 4 do protokołu. 

W trakcie dyskusji głos zabrali: 

- radny Piotr Zakręta stwierdził, że należy podjąd działania  w kierunku odmulenia i 

usunięcia krzaków na cieku SAMICA, który zaczął powodowad problemy podczas 

ulewnych deszczy  we wsi Dobrzykowice, na odcinku do rzeki Widawy. Spiętrzenie wody 

w tym cieku powoduje zalewanie pól uprawnych i posesji. 

Radna Halina Popiołek zauważyła, że Samica powinna byd czyszczona co roku, bo jest 

bardzo ważnym rowem. 

Komisje wysunęły wniosek, aby zobowiązad Wójta Gminy do uruchomienia rezerwy na 

zarządzanie kryzysowe i przeznaczyd na remont cieku Samica. 

Za przyjęciem wniosku głosowali wszyscy radni.  

- radna Wiesława Wolska podjęła temat rewitalizacji parku przy szkole w Kamieocu Wr. 

Poinformowała, że przez 2 lata przeznaczono na ten cel 20 tyś. zł ze środków  funduszu 

sołeckiego i wykonano ogrodzenie parku, wytyczono alejki, zakupiono piasek, ziemię, 

dosadzono drzewa, krzewy. Zabrakło 12.5 tyś. zł na dokooczenie rozpoczętych prac. 

Radny Jerzy Misztal dodał, że brakujące środki zostaną przeznaczone na wynajęcie 

koparki, zakup piasku, ziemi i trawy. 

- radna Katarzyna Moroz wysunęła wniosek, aby do sesji Rady przygotowad 

harmonogram remontu przepustów  i rowów  na terenie Gminy w roku 2014. 

Pozytywnie do powyższego ustosunkowało się 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od 

głosu. 

- Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego… zapoznał radnych z 

wnioskami Komisji dot. remontów dróg gminnych w roku 2014 i  w najbliższych latach. 

Sołtys wsi Wojnowice zaznaczył, że remont dróg i oświetlenie ulic odbywa się zgodnie z 

nakreślonym harmonogramem, od 2007 roku. 

- radna Anna Andrusyn odczytała pismo sołtysa wsi Krzyków w sprawie przeznaczenia 

7.300 zł na pokrycie papą dachu na budynku komunalnym ( sklepie ) w Krzykowie. 

Pozytywnie do prośby sołtysa ustosunkowało się 7 radnych, przeciw głosowało 7 

radnych. 

- Komisje zaproponowały, by przeznaczyd: 150.000 zł na oświetlenie ulic i 100.000 zł na 

zakup tłucznia. 

Za przyjęciem powyższego głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Innych uwag do projektu zmiany budżetu Gminy Czernica na 2014 rok nie wniesiono. 

4/ zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Czernica na lata 2014 – 2023 

Z projektem zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Czernica na lata 2014 – 

2023 zapoznała Komisje  p. Skarbnik. 



Zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Czernica na lata 2014 – 2023 dokonano 

w zakresie dostosowania dochodów i wydatków budżetu br. po dokonanych zmianach. 

Dokonano powiększenia limitów wydatków i zobowiązao w roku 2014 na następujące 

zadania: 

-  na modernizację świetlicy wiejskiej w Kamieocu Wr.  o 7.000 zł 

-  na modernizację remizy OSP w Chrząstawie Wlk. o 15.000 zł 

- na projekt budowlany cmentarza komunalnego w Kamieocu Wr. o 10.000 zł 

- na projekt budowlany szkoły w Dobrzykowicach o 20.000 zł. 

Łącznie na wszystkie przedsięwzięcia limit wydatków na rok 2014 wyniesie 8.868.000 zł. 

Do projektu zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Czernica na lata 2014 – 

2023 nie wniesiono żadnych uwag. 

5/ przyjęcia Gminnego Programu Aktywności Lokalnej Gminy Czernica na lata 2014 - 

2020 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła p. Krystyna Zaraś – Kierownik GOPS w Czernicy. 

Zgodnie z art. 110 ust. 10 ustawy z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy 

społecznej  Rada Gminy biorąc pod uwagę potrzeby w zakresie pomocy społecznej, 

opracowuje i kieruje do wdrożenia lokalne programy pomocy społecznej.  

Program Aktywności Lokalnej lata 2014-2020 jest zgodny z celami przyjętymi  

w Strategii rozwoju lokalnego Gminy Czernica na lata  2014-2025 i Strategii Integracji            

i Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Czernica.  

Program Aktywności Lokalnej służy realizacji działao na rzecz integracji i aktywizacji 

społecznej oraz rozwiązywania problemów społeczności lokalnej, a także zapewnieniu 

współpracy i koordynacji działao instytucji samorządowych i organizacji pozarządowych       

w  celu zaspokajania potrzeb członków społeczności lokalnej i przeciwdziałaniu 

wykluczeniu społecznemu określonych grup społecznych.  

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. Został on 

zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

6/ uchwalenia „Gminnego programu wspierania rodziny w Gminie Czernica na lata 2014-

2017” 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła p. Krystyna Zaraś – Kierownik GOPS w Czernicy. 

Zgodnie z art. 176 pkt. 1 ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej z dnia 

9 czerwca 2011 r. „”do zadao własnych gminy należy opracowanie i realizacja 3 letnich 

gminnych programów wspierania rodziny”. 

Gminny Program wsparcia rodziny określa zespół planowanych działao mających 

na celu wspieranie rodzin przeżywających trudności w wypełnianiu funkcji opiekuoczo - 

wychowawczych, w procesie przywracania zdolności tych rodzin do prawidłowego 

funkcjonowania w szczególności poprzez pracę z rodziną oraz zapewnienie pomocy w 

opiece i wychowaniu dzieci. Gmina Czernica od wielu lat realizuje zadania wynikające z 

działao systemu profilaktyki i opieki nad dzieckiem i rodziną. Jednak, aby przywrócid 

rodzinie zdolnośd do pełnienia jej funkcji potrzebne jest wsparcie w postaci 

skoordynowanych i planowych działao. Efektywna pomoc rodzinie powinna się opierad 

na współpracy wszystkich instytucji i służb zajmujących się problemem w rodzinie na 

poziomie gminy. 



Rodzina jako podstawowa komórka życia społecznego jest pierwszym                                           

i najważniejszym środowiskiem wychowawczym dziecka, kształtującym jego osobowośd, 

system wartości, poglądy, styl życia. Rodzina jest najbardziej stabilnym punktem 

odniesienia w doświadczaniu dziecka.  

Celem polityki prorodzinnej paostwa, z punktu widzenia ochrony dobra dziecka, jest 

wspieranie i pomoc ukierunkowana na przezwyciężenie trudności i usamodzielnienie 

poprzez wskazanie sposobów wyjścia z sytuacji kryzysowej oraz odpowiednie wsparcie 

materialne. 

Założenia programu są zgodne z istotą Strategii, z elementami planowania 

rozwoju lokalnego Gminy Czernica na lata 2014-2025.  

Radna Magdalena Brandys wysunęła wniosek, aby  w rozdziale VIII dodad pkt. 10 w 

brzmieniu: pozostałe jednostki organizacyjne i pomocnicze. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. Został on 

zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

7/ ustalenia nazwy ulicy we wsi Wojnowice 

Z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy, która stanowi własnośd prywatną, wystąpił 

bezpośrednio zainteresowany właściciel gruntu oraz mieszkaocy wsi  Wojnowice. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. Został on 

zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

8/ ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu publicznym i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Czernica 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła p. Maria Kozakiewicz – główny specjalista ds. 

oświaty Urzędu Gminy. Poinformowała, że ustawą z dnia 13 czerwca 2013 r. o zmianie 

ustawy o systemie oświaty wprowadzone zostały nowelizacje regulujące odpłatnośd za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach oraz oddziałach 

przedszkolnych funkcjonujących w szkołach podstawowych. 

Zgodnie z art. 12 w/w ustawy, uchwały rad gmin podjęte na podstawie art. 14 ust. 5 

ustawy zmienianej w art. 1,w brzmieniu obowiązującym przed dniem wejścia w życie 

niniejszej ustawy, zachowują moc do dnia wejścia w życie uchwał podjętych na 

podstawie art. 14 ust. 5 cytowanej ustawy, nie dłużej jednak niż do dnia 31 sierpnia 2014 

r. W przypadku, gdy ustalona w nich wysokośd opłat za nauczanie, wychowanie i opiekę 

przekracza 1 zł, opłata ta od 1 września 2013 r. wynosi 1 zł. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. Został on 

zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

9/ trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych 

innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystywania 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła p. Maria Kozakiewicz. Poinformowała, że na 

wniosek niepublicznych punktów  przedszkolnych w Dobrzykowicach i Kamieocu Wr., 

Wójt Gminy proponuje wzrost stawki procentowej dla niepublicznych innych form 

wychowania przedszkolnego do wysokości 50%. Uzasadnieniem podniesienia kwoty 



dotacji z 40% do 50% wydatków bieżących ponoszonych na jednego ucznia w 

przedszkolu publicznym prowadzonym przez gminę jest rodzaj usług świadczonych przez 

niepubliczne punkty przedszkolne. Proponują one zajęcia i zatrudniają wykwalifikowaną 

kadrę pedagogiczna jak przedszkola niepubliczne, lecz z powodów formalno-prawnych 

nie mogą przekształcid się w niepubliczne przedszkola. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty zapoznała Komisje ze stanowiskiem Komisji Oświaty – 

nie różnicowad niepublicznych punktów przedszkolnych i niepublicznych przedszkoli, i 

podwyższyd każdemu o 5%. 

Komisje ustosunkowały się do następujących wniosków: 

1/ nie podwyższad stawki dotacji dla niepublicznych punktów przedszkolnych i 

niepublicznych przedszkoli. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 0 radnych, przeciw – 9 radnych, 4 radnych wstrzymało 

się od głosu. 

2/ podwyższyd kwotę dotacji z 40% do 50% tylko niepublicznym punktom przedszkolnym 

na terenie Gminy. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 8 radnych, przeciw – 1 radny, 3 radnych wstrzymało 

się od głosu. 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

10/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Kamieniec Wrocławski przy ul. Rolnej, gmina Czernica 

Z projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Kamieniec Wrocławski przy ul. Rolnej zapoznał p. 

Arkadiusz Drajczyk – pracownik Urzędu Gminy ds. gospodarki przestrzennej. 

Poinformował, że teren przystąpienia do opracowania planu miejscowego obejmuje 

obszar 0,7 ha i zakłada zmianę układu komunikacyjnego, który nie rodzi dla gminy 

żadnych kosztów. Przystąpienie zostało wykonane na wniosek właściciela, a plan 

miejscowy zostanie sporządzony  na jego koszt.  

Projekt  powyższej uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Zagospodarowania Przestrzennego…  Rady. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. Został on 

zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

11/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Kamieniec Wrocławski przy ul. Łąkowej, gmina Czernica 

Projektu uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz Drajczyk. Poinformował, że teren 

przystąpienia obejmuje obszar 0,87 ha  i  zakłada likwidację części drogi wewnętrznej. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. Został on 

zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

12/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Kamieniec Wrocławski przy ul. Siedmiu Krasnoludków, gmina 

Czernica 



Z projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Kamieniec Wrocławski przy ul. Siedmiu 

Krasnoludków  zapoznał p. Arkadiusz Drajczyk. Poinformował, że teren przystąpienia do 

opracowania planu miejscowego obejmuje obszar 7,48 ha. Projekt przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu został wykonany na wniosek właścicieli działek. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady. Pozytywnie do projektu 

ustosunkowało się 7 radnych, przeciw głosowało 2 radnych, 3 radnych wstrzymało się od 

głosu – stanowi on zał. nr 12 do protokołu. 

13/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Czernica przy ul. Św. Ojca Pio, gmina Czernica 

Projekt uchwały przedstawił p. Arkadiusz Drajczyk. Poinformował, że teren przystąpienia 

do opracowania planu miejscowego obejmuje obszar 21 ha; przystąpienie zostało 

wykonane na wniosek właściciela działek, a plan miejscowy będzie przez niego 

finansowany. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady. Pozytywnie projekt ten 

zaopiniowało 11 radnych, przeciw głosowało 0 radnych, 2 radnych wstrzymało się od 

głosu – stanowi on zał. nr 13 do protokołu. 

14/ przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Gajków, gmina Czernica 

Projektu uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz Drajczyk. Poinformował, że teren 

przystąpienia obejmuje obszar 73,8 ha  i  zakłada zmianę parametrów nachylenia kąta 

dachu. Sporządzenie zmiany planu miejscowego nie rodzi dla Gminy żadnych kosztów. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. Został on 

zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

15/   uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w obrębie Dobrzykowice 

Projektu uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz Drajczyk. Stwierdził, że  zmienione 

zostały parametry terenu – oprócz zabudowy jednorodzinnej, dopuszcza się zabudowę 

wielorodzinną i nieuciążliwe usługi. 

Do projektu planu nie wpłynęły żadne uwagi oraz nie przewiduje się finansowania 

inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, należących do zadao własnych gminy. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady. Pozytywnie projekt ten 

zaopiniowało  11 radnych, przeciw głosowało 0 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu 

– stanowi on zał. nr 15 do protokołu. 



16/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w 

północnej części wsi Chrząstawa Wielka 

Projekt uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz Drajczyk. Stwierdził, iż do projektu 

planu nie wpłynęły żadne uwagi oraz nie przewiduje się finansowania inwestycji z 

zakresu infrastruktury technicznej, należących do zadao własnych gminy. Uzyskał on  

uzgodnienia RZGW. 

Plan został wykonany na wniosek właściciela terenu i przez niego sfinansowany. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa.  

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady. Pozytywnie projekt ten 

zaopiniowało  11 radnych, przeciw głosowało 0 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu 

– stanowi on zał. nr 16 do protokołu. 

17/ zmiany uchwały Nr II/6/2010 Rady Gminy Czernica z dnia 14 grudnia 2010 r. w 

sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów oraz ustalenia jej przedmiotowego 

działania i składu osobowego. 

W związku z wyborami uzupełniającymi do Rady Gminy Czernica, postanowiono nowo-

wybraną radną Iwonę Fuchs powoład do składu Komisji Budżetu i Finansów. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. Został on 

zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

18/ określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkaocami 

Gminy Czernica 

Projekt określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z 

mieszkaocami Gminy Czernica przedstawił i omówił Sekretarz Gminy – uwag nie 

wniesiono. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady. Pozytywnie projekt ten 

zaopiniowało  11 radnych, przeciw głosowało 0 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu 

– stanowi on zał. nr 18 do protokołu. 

19/ emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu 

Postanowiono wyemitowad 600 sztuk obligacji o wartości nominalnej 10.000 zł, przy  

czym maksymalna wartośd nominalna emisji nie przekroczy kwoty 6 mln zł. 

Do powyższego uwag nie wniesiono. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady. Pozytywnie projekt ten 

zaopiniowało  10 radnych, przeciw głosowało 0 radnych, 2 radnych wstrzymało się od 

głosu – stanowi on zał. nr 19 do protokołu. 

4. W sprawach różnych poruszono następujące tematy: 

1/ głos zabrała p. Krystyna Jastrzębska-Pakuła na temat dz. nr 91/14 położonej w 

Kamieocu Wr. i samowoli budowlanej – odczytała wyjaśnienia w tej sprawie. 

p. Arkadiusz Drajczyk poinformował, że  powyższa sprawa była przedstawiana na 

posiedzeniu Komisji Zagospodarowania Przestrzennego… Rady, ale p. Krystyna 

Jastrzębska-Pakuła nie poinformowała o  samowoli budowlanej. 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego… stwierdził, że Komisja 

nie czuła się na siłach rozstrzygnąd ten problem. 



Komisje postanowiły, by do najbliższej sesji przygotowad stanowisko prawne w 

powyższej sprawie. Do czasu ustaleo z nadzorem budowlanym, p. Krystyna 

Jastrzębska-Pakuła nie otrzyma z Urzędu Gminy żadnych dokumentów  o podjętych 

przez Gminę działaniach w omawianej sprawie. 

2/ radna Wiesława Wolska poinformowała, że w protokole kontroli placu zabaw dla 

dzieci zalecono wymianę siedzeo na huśtawkach, piasku, ustawienie tablicy z 

regulaminem korzystania z placu zabaw. 

5. Na tym Przewodniczący Rady zamknął obrady Komisji. 

 

                                                                                          Protokołowała 

                                                                                         Barbara Listwan  

 

 

 

 

 

 

 


